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INTERPELACJA 

RADNEJ RADY GMINY DŇBNICA KASZUBSKA 

dotyczy: potrzeby sprawdzenia i wyczyszczenia studzienek na terenie Sołectwa 

Dobieszewo 

W ostatnim czasie mieszkańcy Dobieszewa i Troszek zgłaszają uciŃŨliwoŜci związane z 
nieprzyjemnym zapachem wydobywającym się ze studzienek kanalizacyj nych 
zlokalizowanych na terenie całych miejscowości. Fetor jest szczególnie dokuczliwy w 
cieplejsze dni, a jego intensywność nasila się w godzinach popołudniowych i wieczornych. 
Może to świadczyć o zalegających nieczystościach , niedrożności lub niewłaściwym 
funkcjonowaniu instalacji kanalizacyjnej. 

z uwagi na komfort życia mieszkańców, kwestie higieniczne oraz bezpieczeństwo sanitarne, 
zachodzi pilna potrzeba przeprowadzenia kompleksowej kontroli wszystkich studzienek 
kanalizacyjnych na terenie sołectwa. W razie stwierdzenia zanieczyszczeń, naleŨy 
niezwłocznie przeprowadzić ich czyszczenie oraz udrożnienie, aby zapobiec dalszym 
uciŃŨliwoŜciom i ewentualnym awariom. 

W związku z powyższym, wnioskuje się o podjęcie działań przez odpowiednie służby 
gminne lub przedsiębiorstwo wodno-kanalizacyjne w celu rozwiązania zaistniałego 
problemu. 

Z poważaniem 




